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P R O T O K Ó Ł  Nr  XXXI/12  

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 29 października  2012r.  

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie  

 

Godzina rozpoczęcia:  13:00 

Godzina zakończenia: 17:30 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  

13 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu. 

Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier, 

- Z- cę Skarbnika – Panią Małgorzatę Prasek, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego, 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat   

odczytał  proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Informacja o stwierdzonych nieprawidłowościach w oświadczeniach majątkowych  

i podjętych w związku z tym działaniach.  
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8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

Mieroszów. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

Mieroszów. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Mieroszów z organizacjami pozarządowym i oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2013. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zaliczenia dróg 

wewnętrznych do kategorii publicznych dróg gminnych. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zaliczenia dróg 

wewnętrznych do kategorii publicznych dróg gminnych. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian  

do budżetu gminy Mieroszów. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian  

do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2024. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości, opłaty od posiadania psa oraz zwolnień  z tych podatków 

na 2013 rok. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia stawek podatku   

od środków transportowych  na 2013 rok. 

17. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie realizacji 

umowy na zimowe utrzymanie dróg z 2011r.  

18. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie wydatków rzeczowych na 

administrację w 2011r. oraz w I kwartale 2012r.  

19. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie sprzedaży mienia gminnego 

w 2011r. oraz w I półroczu 2012r.  

20. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

21. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

22. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

23. Zakończenie obrad. 
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Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa poinformował, że protokół 

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej został sporządzony w terminie i wyłożony  

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

 

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski. 

 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Protokół z XXX sesji Rady Miejskiej z dnia 28 września 2012r. został przyjęty  

9 głosami „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymującymi się” ( obecnych na sali podczas 

głosowania). 

 

Ad.4.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz w odniesieniu do punktu 7 sprawozdania 

Burmistrza Mieroszowa z działalności w okresie międzysesyjnym zwróciła się z 

pytaniem czy gmina Mieroszów była zaproszona do prac nad opracowaniem 

strategii  

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że Gmina 

Mieroszów była zaproszona na to spotkanie. Była tam prezentowana Strategia 

Rozwoju Aglomeracji Wałbrzyskiej z informacją, że Strategia wymaga jeszcze 

konsultacji z organizacjami pozarządowymi. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem co w sytuacji, kiedy 

Rady niektórych gmin podjęły już uchwałę przyjmująca tą Strategię bez 

wcześniejszych konsultacji. 
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Z-ca Burmistrz Mieroszowa – Pani Dorota Bekier wyjaśniła, że w tej sytuacji 

Strategia pozostaje w takiej formie jak została przyjęta, chyba że organizacje 

pozarządowe zaproponują jakieś zmiany dotyczące konkretnych gminy. Wtedy 

uchwała będzie musiała wrócić pod obrady tej Rady. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że ten dokument został podjęty 

nieprawomocnie bo najpierw powinny być przeprowadzone konsultacje społeczne.  

 

Z-ca Burmistrza zauważyła, że tutaj chodzi o konsultacje z organizacjami 

pozarządowymi a nie o konsultacje społeczne jakie się zwykle przeprowadza dla 

danej gminy. 

 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka w związku ze wstrzymaniem funduszu nagród 

dal nauczycieli zwróciła się z pytaniem czy jest szansa, zę do końca tego roku te 

nagrody zostaną wypłacone. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła uwagę, że przy ul. Szpitalnej   

w Mieroszowie nie świecą się dwie latarnie w związku z czym było włamanie do 

aut tam zaparkowanych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z 

pytaniem czy jest już przeszkolona obsługa do wyciągu narciarskiego na Parkowej 

Górze. 

 

Radny – Pan Michał Sowa zwrócił się z pytaniem czy zostanie wypłacona 

pozostała część dotacji dla Mieroszowskiego Centrum Kultury ponieważ część 

pracowników nie otrzymała jeszcze wynagrodzenia. 

 

Ad.7.Informacja o stwierdzonych nieprawidłowościach w oświadczeniach 

majątkowych i podjętych w związku z tym działaniach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Ryszard Gubernat poinformował,  

że wszyscy Radni złożyli oświadczenia majątkowe za 2011r. w ustawowym 

terminie. Część Radnych została wezwana przez Urząd Skarbowy  do złożenia 

korekty do oświadczenia. Korekty zostały poddane analizie i wysłane do Urzędu 

Skarbowego. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie odwołania 

Skarbnika Gminy Mieroszów omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz, informując, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) 

powoływanie i odwoływanie skarbnika gminy należy do wyłącznej właściwości 

rady gminy, na wniosek burmistrza. W wyniku złożonego przez Panią Iwonę 

Wojciechowską – Zatorską w dniu 23 lipca 2012 r. wniosku o rozwiązanie 

stosunku pracy, Burmistrz Mieroszowa złożył wniosek o odwołanie Pani Iwony 

Wojciechowskiej - Zatorskiej ze stanowiska Skarbnika Gminy Mieroszów.  

W związku z powyższym  zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała Nr XXXI/137/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 października 

2012r. w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Mieroszów została podjęta 13 

głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 d niniejszego protokołu. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie powołania 

Skarbnika Gminy Mieroszów omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz, informując że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142  poz. 1591 z późn. zm.) 

powoływanie i odwoływanie skarbnika gminy należy do wyłącznej właściwości 

rady gminy, na wniosek burmistrza. W związku z uwzględnieniem przez Radę 

Miejską Mieroszowa wniosku Burmistrza Mieroszowa o odwołanie Pani Iwony 

Wojciechowskiej - Zatorskiej ze stanowiska Skarbnika Gminy Mieroszów  

i podjęciem w przedmiotowej sprawie uchwały, zasadnym jest powołanie na w/w 

stanowisko innej osoby. Na podstawie wniosku Burmistrza Mieroszowa  

o powołanie na stanowisko Skarbnika Gminy Mieroszów Pani Małgorzaty Prasek, 

która spełnia wymagania określone w art. 54 ust. 2  ustawy z dnia 27 sierpnia 

2009r. o finansach publicznych (Dz. U. Nr 157, poz. 1240 z późn. zm.) zasadnym 

jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 

Na sesję przybyła Radna – Pani A. Kozłowska. Stan obecnych 14. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje 

 w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 



 7  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XXXI/138/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 października 

2012r. w sprawie powołania Skarbnika Gminy Mieroszów została podjęta 14 

głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Mieroszów z organizacjami pozarządowym  

i oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2013 omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że 

Uchwalenie rocznych programów współpracy jednostek samorządu terytorialnego  

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie jest zadaniem obligatoryjnym o czym przesądza treść art. 5a ust. 1 

cytowanej ustawy ( Dz. u. Nr 94, poz. 843 z późniejszymi zmianami) 

Głównym celem programu jest kształtowanie demokratycznego ładu społecznego  

w środowisku lokalnym poprzez budowanie partnerstwa między Gminą Mieroszów   

i organizacjami pozarządowymi oraz efektywna realizacja zadań publicznych.  

Współpraca odbywać się będzie na zasadach partnerstwa, pomocniczości, 

legalności, efektywności, jawności (podejmowanych działań) i suwerenności stron. 

Mając na uwadze rozwój i lepszą realizację zadań samorządu, działań służących 

realizacji Strategii Rozwoju Gminy Mieroszów zasadne jest podjęcie 

proponowanej uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała Nr XXXI/139/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 października 

2012r. w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Mieroszów z 

organizacjami pozarządowym i oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2013 została podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zaliczenia drogi 

wewnętrznej do kategorii publicznych dróg gminnych omówiła  

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier, informując że analiza przebiegu ulicy 

Unisławskiej w Sokołowsku wykazała, że część drogi jest drogą publiczną a część 

stanowi drogę wewnętrzną. Ulica w całości spełnia role ogólnodostępnej, służy 

wszystkim  mieszkańcom,  prowadzi do terenów zamieszkałych i spełnia rolę drogi 

publicznej. Dlatego też zasadne jest zaliczenie całej  ulicy Unisławskiej do 

kategorii publicznej drogi gminnej. Działając na podstawie z  art. 7 ust  2 ustawy z 

dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, po zasięgnięciu opinii Starostwa 

Powiatu Wałbrzyskiego wnioskuję o podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia całej  

ulicy Unisławskiej  do kategorii publicznych dróg gminnych. 

 
Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała,  

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XXXI/140/12 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 października 

2012r. w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii publicznych dróg 

gminnych została podjęta 14 głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zaliczenia dróg 

wewnętrznych do kategorii publicznych dróg gminnych omówiła Z-ca 

Burmistrza – Pani Dorota Bekier, informując Analiza sieci dróg gminnych na 

terenie gminy wykazała, że drogi wewnętrzne wymienione w uchwale spełniają 

rolę dróg ogólnodostępnych. Służą wszystkim mieszkańcom, prowadzą do terenów 

zamieszkałych i spełniają rolę dróg publicznych. Działając na podstawie z  art. 7 

ust  2 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, po zasięgnięciu 

opinii Starostwa Powiatu Wałbrzyskiego wnioskuję o podjęcie uchwały w sprawie 

zaliczenia wymienionych dróg wewnętrznych do kategorii publicznych dróg 

gminnych. Po uprawomocnieniu się uchwały Gmina wystąpi do Zarządu 

Województwa Dolnośląskiego o nadanie drogom numerów ewidencyjnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała,  

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XXXI/141/12 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 października 

2012r. w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii publicznych dróg 

gminnych została podjęta 14 głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Małgorzata Prasek, informując że po stronie dochodów przyczyną zmian jest 

pozyskanie dotacji z Fundacji Ekorozwoju i Ekologiczna „Zielona Akcja” na 

warsztaty ekologiczne. W związku z tym zmienia się klasyfikację tych dochodów 

w wysokości 1.971 zł w rozdziale 90019 Wpływy z opłat i kar za gospodarcze 

korzystanie ze środowiska z § 0690 Wpływy z różnych opłat na § 2460 Środki 

otrzymane od pozostałych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych 

na realizację zadań bieżących. Jednocześnie w wydatkach dotyczących edukacji 

ekologicznej w rozdziale 80195 Pozostała działalność przenosi się kwotę 100 zł z § 

4210 Zakup materiałów i wyposażenia na § 4300 Zakup usług pozostałych 

dotyczącą wynajmu sali wystawowej na sejmik ekologiczny. Zmiany te są 

przedstawione w załączniku nr 3- dochody i wydatki związane z gromadzeniem 

środków z kar i opłat za gospodarcze korzystanie ze środowiska. Po analizie 

wykonania budżetu zachodzi konieczność zabezpieczenia środków na wydatki 

związane z obsługa długu. W związku z tym zmniejsza się wydatki w rozdziale 

70004 Różne jednostki obsługi gospodarki mieszkaniowej § 4270 Zakup usług 

remontowych o kwotę 80.000 zł, a zwiększa w rozdziale 75702 Obsługa papierów 

wartościowych, kredytów i pożyczek jednostek samorządu terytorialnego § 8070 

Odsetki i dyskonto od papierów wartościowych, kredytów i pożyczek związanych 

z obsługą długu krajowego. Z rozdziału 70004 Różne jednostki obsługi gospodarki 
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mieszkaniowej § 4270 Zakup usług remontowych przenosi się również kwotę 

72.000 zł na wydatki z tytułu opłat za wodę i ścieki w lokalach komunalnych 

rozdział 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód § 4300 Zakup usług 

pozostałych ponieważ w/w wydatki są wyższe niż pierwotnie planowano. 

W rozdziale 75023 Urzędy gmin § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych zmiany dotyczą zadania pn. „Modernizacja kotłowni w budynku 

Urzędu Miejskiego w Mieroszowie I etap”. Ze względu na możliwość ubiegania 

się o dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego zmienia się  

w klasyfikacji czwartą cyfrę paragrafu stosując podział na § 6057 z kwotą 1.700zł i 

§ 6059 z kwotą 3.600 zł, aby przedstawić zadanie jako realizowane  

z udziałem środków unijnych. 

Powyższe zmiany są konieczne do przeprowadzenia w budżecie gminy po stronie 

dochodów i wydatków, co jest wyłączną kompetencją organu stanowiącego, w 

związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest 

uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie informując, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne. 
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Uchwała Nr XXXI/142/12 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 października 

2012r. w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2012r. 

została podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Za podjęciem Uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Maria 

Chmielnicka, Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka Kozłowska, Anna 

Macuk, Agnieszka Mądrzak Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna 

Pichowicz, Ryszard Sierakowski, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław 

Wujda. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

Ad.14.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2024 omówiła 

Skarbnik Gminy – Pani Małgorzata Prasek, informując że Załącznik nr 1 – 

Przepływy pieniężne i kwota długu otrzymuje nowe brzmienie, w którym 

zaktualizowano dochody i wydatki w 2012r. Zwiększono także wydatki na obsługę 

długu o kwotę 80.000.zł.  Zmiany podyktowane są dostosowaniem do zgodności 

planu w tym zakresie z wielkościami ustalonymi w budżecie Gminy Mieroszów. 

W załączniku nr 2 zawierającym wykaz przedsięwzięć zmieniono kwoty 

wydatków na zadanie „Bo jakie początki takie będzie wszystko” i tak: 

� w roku 2012 – zwiększenie o kwotę 7.116 zł 

� w roku 2013 - zwiększenie o kwotę 19.569 zł 

� w roku 2014 - zwiększenie o kwotę 5.337 zł. 

Powodem zmian jest nieuwzględnienie przy wprowadzaniu zadania części 

wydatków dotyczących wkładu własnego. Ponadto w załączniku nr 2 umieszczono 

dodatkowe zadania: 

1) „Język Angielski w perspektywie kształcenia przez całe życie mieszkańców 

Gminy Mieroszów” realizowane przez Urząd Miejski w Mieroszowie  

z kwotami: 

� w 2012r – 19.960 zł 
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� w 2013r – 28.940 zł 

2) „Zanim będę przedszkolakiem…” realizowane przez Przedszkole Miejskie  

w Mieroszowie z kwotami: 

� w 2012r – 57.453,86 zł 

� w 2013r – 119.266,08 zł 

� w 2014r – 94.613,40 zł. 

Są to projekty wieloletnie stąd konieczność uwzględnienia ich w załączniku 

przedsięwzięć. W związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej 

sprawie jest uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje  

w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie informując, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr XXXI/143/12 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 października 

2012r. w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata  2012 – 2024 została podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Za podjęciem Uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Maria 

Chmielnicka, Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka Kozłowska, Anna 

Macuk, Agnieszka Mądrzak Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna 
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Pichowicz, Ryszard Sierakowski, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław 

Wujda. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu. 

 

Ad.15.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, opłaty od posiadania psa oraz 

zwolnień  z tych podatków na 2013 rok omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Laszkiewicz, informując że zgodnie z art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 12 

stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych (t.j. Dz. U. z 2010 r. Nr 95, poz. 

613 z późniejszymi zmianami) Minister Finansów w drodze obwieszczenia ogłasza 

górne granice stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych. 

Stawki obowiązujące w danym roku podatkowym ulegają corocznie zmianie na 

następny rok podatkowy w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi wzrostu 

towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku w którym 

stawki ulegają zmianie w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego. 

Zgodnie z komunikatem Prezesa GUS z dnia 13 lipca  2012 r. opublikowanym w 

Monitorze Polskim z dnia 20 lipca 2012 roku, poz. 508, wskaźnik cen towarów i 

usług konsumpcyjnych w pierwszym półroczu 2012 r. w stosunku do pierwszego 

półrocza 2011 r. wyniósł 104 (wzrost cen o 4%). 

Wobec powyższego Minister Finansów ustalając maksymalne stawki na 2013 rok 

dokonał czynności technicznej polegającej na przeliczeniu górnych granic 

kwotowych podatków i opłat lokalnych zgodnie ze wskaźnikiem. Minister 

Finansów w obwieszczeniu z dnia 2 sierpnia 2012 r. (M. P. z dnia 14 sierpnia 

2012r.poz. 587) określił górne granice stawek kwotowych podatków i opłat 

lokalnych  

w 2013 r. 

I. Ustalone w ten sposób górne granice stawek podatku od nieruchomości na 2013 

r. wynoszą:  
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1. od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu 

na sposób ich zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków               

- 0,88 zł/m2 powierzchni 

2. od gruntów pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni 

wodnych             - 4,51 zł od 1 ha powierzchni 

3. od pozostałych gruntów                                                       - 0,45 zł/m2 powierzchni 

4. od budynków mieszkalnych lub ich części                    - 0,73 zł/m2 p.u. 

5. od budynków związanych z prowadzeniem z działalności gospodarczej oraz od  

budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej                    - 22,82 zł/m2 p.u. 

6. od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie  działalności gospodarczej  

w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym              - 10,65 zł/m2 p.u. 

7. od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych  

w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty 

udzielające tych świadczeń                                

- 4,63 zł/m2 p.u. 

8. od budynków pozostałych    - 7,66 zł/ m2 p.u.  

9. od budowli  2% wartości                                            

Proponuję się zastosować do wszystkich pozycji stawkę maksymalną.  

 

 
Grupy 

wykazane w: 

Stawki 
maksymalne 

Stawki 
stosowane  

w 2012 roku 
w zł 

Stawki 
proponowane 

 

2013 rok w zł na 2013 w zł 
Różnica w zł 

(poz. 4-3) 
Poz. 1 0,88 0,76 0,88 0,12 

Poz. 2 4,51 4,33 4,51 0,18 

Poz. 3 0,45 0,43 0,45 0,02 

Poz. 4 0,73 0,70 0,73 0,03 

Poz. 5 22,82 20,92 22,82 1,90 

Poz. 6 10,65 10,24 10,65 0,41 

Poz. 7 4,63 4,45 4,63 0,18 

Poz. 8 7,66 7,36 7,66 0,30 
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Poz. 9 2% wartości 2% wartości 2% wartości - 

  

II. Przy uchwalaniu stawek podatkowych należy mieć na uwadze fakt, że podatki 

pełnią przede wszystkim funkcję fiskalną i głównym zadaniem polityki podatkowej 

jest zapewnienie budżetowi Gminy zagwarantowanych ustawowo dochodów celem 

realizacji zadań własnych na rzecz społeczności lokalnej. Podatek od 

nieruchomości stanowi jedno z ważniejszych źródeł dochodów budżetu Gminy (w 

2011 r. dochody z podatku od nieruchomości stanowiły 14,7% wszystkich 

dochodów Gminy). 

Dlatego też ustalając stawki podatkowe należy uwzględnić nie tylko obciążenia 

finansowe poszczególnych podatników, ale również potrzeby całej wspólnoty 

samorządowej i możliwość ich zaspokojenia w kontekście realizowanych 

dochodów własnych. 

Skutkiem finansowym proponowanych stawek podatkowych w porównaniu  

do stawek obowiązujących w roku bieżącym, będzie wzrost potencjalnych 

dochodów o 256 772,51zł (w tym: 204 009,04 zł – osoby prawne oraz 52 763,47 zł 

– osoby fizyczne). 

Ponadto Burmistrz Mieroszowa poinformował, że zgodnie z wnioskiem Komisji 

Ogólnej wprowadził autopoprawkę w projekcie uchwały polegającej na 

wykreśleniu § 3 o treści : „1. Ustala się opłaty od posiadania psów w wysokości 

60,00 zł od jednego psa. 

2. Opłata od posiadania psów jest płatna jednorazowo, bez wezwania w terminie  

do dnia 31 marca 2013r.”. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała,  

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i po 

wspomnianych wcześniej przez Burmistrza zmianach został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 
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W dyskusji głos zabrali : 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 

prosiła o przedstawienie propozycji uchwały dotyczącej ulg podatkowych dla 

przedsiębiorców z kilku branż i taki projekt uchwały nie został radnym przekazany. 

Poza tym okazuje się że gminy, nie mają możliwości zastosowania ulg 

podatkowych, mają jedynie możliwość zastosowania zwolnień z podatku. 

W związku z powyższym, Radna – Pani Pichowicz  zauważyła, że niedopuszczalne 

jest zastosowanie zaproponowanych w projekcie uchwały stawek dla 

przedsiębiorców. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz w nawiązaniu do 

wypowiedzi Radnej – Pani Pichowicz poinformował, że uchwała w sprawie 

zastosowania ulg dla przedsiębiorców wymaga wcześniejszych konsultacji i musi 

mieć akceptację Urzędu Ochrony Konkurencji Konsumentów. 

 

Radna – Pani Pichowicz zauważyła, że tutaj chodziło o ulgi podatkowe a Radni 

mają tylko możliwość zwolnienia z podatku niektórych przedsiębiorców albo 

podjąć uchwałę z obniżonymi stawkami podatku. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że należy 

wziąć pod uwagę fakt, iż nie zastosowanie maksymalnych stawek podatku 

powoduje, że gmina traci podwójnie. Z jednej strony jest ubytek w podatkach z 

tytułu zastosowania niższych stawek z drugiej powoduje obcięcie subwencji 

ogólnej. Minister Finansów stosuje ten ubytek do obniżenia subwencji ogólnej. Na 

przestrzeni dwóch lat jest to ubytek ponad milion złotych. Należy również mieć na 

względzie sytuację finansową gminy. Chociażby dzisiejsze pytanie Radnego – 

Pana Sowy o przekazanie części subwencji dla MCK, czy też sprawa poruszana 

przez Radną Panią Chmielnicka - niewypłacone nagrody dla nauczycieli. Trzeba 

pamiętać, że podatki i opłaty lokalne są głównym źródłem finansowania gminy. 
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Przewodniczący Radny Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zauważył, że w 

trakcie próby likwidacji szkół Burmistrz Mieroszowa informował Radnych, że 

utrzymanie wszystkich szkół będzie się wiązało z koniecznością oszczędzania i 

podniesienia opłat lokalnych. Ponieważ niedobór na samych pensjach dla 

nauczycieli to jest kwota 1 419 000 zł. Poza tym całonocne oświetlenie uliczne, o 

które wnioskowali Radni kosztuje gminę 307 000 zł.  

W tej sytuacji będzie trzeba dokonać wyboru. Tutaj nikt nikogo nie chce ograbić. 

Informacja, że w MCK brakuje na część wypłat dla pracowników jest już sygnałem  

że jest źle. Są ubytki w dochodach gminy i to widać było po pierwszym kwartale. 

W połowie roku gmina miała mieć przychody z tytułu podatku od osób fizycznych 

50% a wpłynęło 37% a to oznacza 1 300 000 mniej. Przy budżecie 25 mln. to jest 

ogromna suma, a trzeba przecież remontować drogi, realizować zadania opieki 

społecznej. Od stycznia tego roku obowiązuje ustawa o pieczy zastępczej a nie ma 

na ten cel przewidzianych środków. 

 

Pan Stanisław Skrzyniarz – przedsiębiorca działający na terenie gminy zauważył, 

że Burmistrz ma zapewne racje ale w dalszej perspektywie nie będzie to dobre dla 

firm działających na ternie gminy np. przedsiębiorstwo „ZEBRA” jest zwolniona z 

podatków i świetnie prosperuje. Oczywiście Minister Finansów nie powinie karać 

gminy za niższe podatki ale ich podniesienie niekorzystnie wpłynie na rozwój 

gminy wręcz przeciwnie. Jest wielu przedsiębiorców, którzy działają na granicy 

opłacalności. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie informując, że 

zgodnie ze Statutem Gminy Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr XXXI/144/12 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 października 

2012r. w sprawie wprowadzenia stawek podatku od nieruchomości, opłaty od 
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posiadania psa oraz zwolnień  z tych podatków na 2013 rok została podjęta  

9 „głosami „za”, 4  „przeciw”, 1 „wstrzymującym się” 

 

Za pojęciem uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Maria Chmielnicka, 

Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Anna Macuk, Agnieszka Mądrzak -Wendycz, 

Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Michał Sowa,  

 

Przeciw podjęciu uchwały głosowali Radni : Agnieszka Kozłowska, Justyna 

Pichowicz, Ryszard Sierakowski, Mieczysław Wuja. 

 

Wstrzymała się od głosu Radna – Pani Katarzyna Wolska. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.16.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia 

stawek podatku  od środków transportowych  na 2013 rok omówił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że zgodnie z art. 20 ust. 2 

ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych (Dz. U. z 2010 

r. Nr 95, poz. 613 z późn. zm.) Minister  Finansów,  w drodze obwieszczenia,  

ogłasza  górne  granice stawek kwotowych podatku od środków transportowych. 

Górne granice stawek kwotowych obowiązujące w danym roku podatkowym 

ulegają corocznie zmianie na następny rok podatkowy w stopniu odpowiadającym 

wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza 

roku,  w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku 

poprzedniego. 

Wskaźnik cen ustala się na podstawie komunikatu Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego ogłoszonego w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej 

„Monitor Polski” w terminie 20 dni po upływie pierwszego półrocza (art. 20 ust. 3 

ustawy o podatkach i opłatach lokalnych). 

Zgodnie z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 13 lipca 

2012 r. opublikowanym w Monitorze Polskim z dnia 20 lipca 2012 r. poz. 508, 
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wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w pierwszym półroczu 2012 r.  

w stosunku do pierwszego półrocza 2011 r. wyniósł 104 (wzrost cen o 4,0 %). 

Wobec powyższego Minister Finansów dokonał czynności technicznej polegającej 

na przeliczeniu górnych stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych zgodnie ze 

wskaźnikiem. Minister Finansów w obwieszczeniu z dnia 2 sierpnia 2012 r. (M. P. 

z dnia 14 sierpnia 2012 r. poz. 587) określił górne granice stawek kwotowych 

podatków i opłat lokalnych  w 2013 r. a w dniu 8 października 2012 r. Minister 

Finansów  wydał obwieszczenie  w sprawie  stawek podatku od środków 

transportowych obowiązujących   w 2013 r. (M. P. z dnia 12 października 2012 r. 

poz. 743). Minimalne stawki podatku od środków transportowych określają 

załączniki nr 1-3 do obwieszczenia. 

  

Wysokość  stawek podatku od środków transportowych nie może przekroczyć 

górnej rocznej stawki podatku od jednego środka transportu oraz nie mogą być 

niższe od kwot określonych w załącznikach 1 – 3 do zmiany ustawy o podatkach i 

opłatach lokalnych. 

 
              stawki                stawki                max 
         obowiązujące      proponowane       stawki 
              2012 r                2013 r.              2013 r. 

       
 
1)   od samochodu ciężarowego o dopuszczalnej                    
       masie całkowitej: 

       a) powyżej 3,5 tony do 5,5 tony włącznie    -     702,00 zł           810,00 zł           810,87 zł               

       b) powyżej 5,5 ton do 9 ton włącznie           -  1.180,00 zł        1.350,00 zł        1.352,74 zł 

       c) powyżej 9 ton                                           -  1.412,00 zł        1.62000 zł        1.623,28 zł 

2)   od samochodu ciężarowego o dopuszczalnej  
masie całkowitej równej lub wyższej                                             
niż 12 ton                                                       -  2.722,00 zł         3.090,00 zł        3.097,68 zł                          
z tym, że w zależności od liczby osi,  
dopuszczalnej masy całkowitej pojazdu i rodzaju                                                 
zawieszenia,  stawki nie mogą być niższe od kwot 

      określonych w załączniku nr 1 do ustawy,                                                                           

 
3)   od ciągnika siodłowego i balastowego  

przystosowanego do używania łącznie z naczepą                                                                 
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lub przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej  
zespołu pojazdów od 3,5 tony i poniżej 12 ton - 1.646,00 zł     1.890,00 zł        1.893,80 zł 

 
4) od ciągnika siodłowego i balastowego  

przystosowanego do używania łącznie z naczepą                                                                 
lub przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej  
zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 12 ton: 
a) do 36 ton włącznie                                       -  2.146,00 zł      2.390,00 zł        2.394,29 zł 
b) powyżej 36 ton                                            -  2.774,00 zł      3.090,00 zł        3.097,68 zł 

      z tym, że w zależności od liczby osi, dopuszczalnej  
      masy całkowitej pojazdu i rodzaju zawieszenia   
      stawki podatku nie mogą być niższe od kwot  
      określonych w załączniku nr 2 do ustawy, 
 
5)  od przyczepy lub naczepy, które łącznie z pojazdem  

silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą                                                            
od 7 ton i poniżej 12 ton, z wyjątkiem związanych 
wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną    

      przez podatnika podatku rolnego                    - 1.412,00 zł       1.620,00 zł        1.623,28 zł                                                                 

 
6)   od przyczepy lub naczepy, które łącznie z pojazdem  

silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą  
równą lub wyższą niż 12 ton, wyjątkiem związanych 
wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną                                                                
przez podatnika podatku rolnego 
a) do 36 ton włącznie                                     - 1.658,00 zł        1.890,00 zł         1.893,80 zł 

      b) powyżej 36 ton                                           - 1.954,00 zł        2.390,00 zł        3.394,29 zł 
z tym, że w zależności od liczby osi, dopuszczalnej  
masy całkowitej pojazdu i rodzaju zawieszenia                                                              
stawki podatku nie mogą być niższe kwot                                                                             
od kwot określonych w załączniku nr 3 do ustawy, 

 
7)   od autobusu, w zależności od liczby miejsc siedzenia: 

24. mniejszej niż 30 miejsc                            - 1.646,00 zł        1.890,00 zł         1.893,80 zł 
b)   równej lub wyższej niż 30 miejsc            - 2.084,00 zł        2.390,00 zł         2.394,29zł 
 
Propozycja stawek podatku od środków transportowych na 2013 r. jest zgodna z 

obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 02 sierpnia 2012 r. w sprawie górnych 

granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych w 2013 r.  

Przy określaniu kwot stawek kierowano się zapewnieniem dochodów dla budżetu 

umożliwiających realizację zadań własnych. Wzięto także pod uwagę całokształt 

okoliczności i sytuacji występujących w gminie, jak również obowiązek realizacji 

zadań wynikających z ustawy o samorządzie gminnym. 
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 Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat 

otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali :  

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka zauważyła, że podatki od nieruchomości 

zostały przed chwilą uchwalone na dość wysokim poziomie a przecież podatki od 

środków transportowych płacą ci sami ludzie. W związku z tym należy rozważyć 

możliwość obniżenia omawianych stawek. 

 

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że nie do końca tak jest jak mówi Pani Radna 

Chmielnicka ponieważ niekoniecznie podatnik prowadzący działalność 

gospodarczą na terenie gminy posiada pojazdy i odwrotnie firma, która ma pojazdy 

może mieć je zarejestrowane niekoniecznie na terenie gminy. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się do Radnych i Burmistrza, żeby 

jednak zastanowili się na obniżeniem omawianych stawek. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 min. 

przerwy. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady. 

 

Burmistrz Mieroszów wniósł autopoprawką zmiany do projektu uchwały 

polegające na obniżeniu stawek w § 1 , w załączniku nr 1 i w załączniku nr 3. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie biorąc pod uwagę 

zmiany wniesione autopoprawką, informując jednocześnie, że głosowanie zgodnie 

z obowiązującym Statutem będzie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr XXXI/145/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 października 

2012r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2013 rok została podjęta 14 głosami „za”( jednogłośnie ). 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Maria Chmielnicka, 

Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka Kozłowska, Anna Macuk, 

Agnieszka Mądrzak Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna 

Pichowicz, Ryszard Sierakowski, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław 

Wujda. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do tego protokołu. 

 

Ad.17.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w 

zakresie realizacji umowy na zimowe utrzymanie dróg z 2011r. omówiła 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz  

  

Przewodniczący  Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Omówione sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 13 do tego 

protokołu. 

 

Ad.18.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie wydatków 

rzeczowych na administrację w 2011r. oraz w I kwartale 2012r. omówiła 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz  
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Przewodniczący  Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Omówione sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 14 do tego 

protokołu. 

 

Ad.19.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie sprzedaży 

mienia gminnego w 2011r. oraz w I półroczu 2012r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz  

 

Przewodniczący  Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Omówione sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 15 do tego 

protokołu. 

 

Ad.20.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że na poprzedniej sesji nie było zadanych 

pytań, które wymagałyby odpowiedzi w późniejszym terminie. 

 

Ad.21.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Marii Chmielnickiej  w sprawie podstawy wstrzymania 

wypłaty nagród nauczycielom odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Laszkiewicz, informując że o tym zostali powiadomieni Dyrektorzy 

Szkół na spotkaniu zorganizowanym celem omówienia sytuacji finansowej gminy. 

Decyzja o nie wypłaceniu nagród jest wiążąca do końca tego roku. 
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W odpowiedzi na informację Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej na temat 

braku oświetlenia ulicznego przy ul. Szpitalnej, Burmistrz Mieroszowa że awaria 

została już zgłoszona do rejonu energetycznego. 

 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Miejskiej dotyczącego przeszkolenia osoby 

do obsługi wyciągu narciarskiego na „Parkowej Górze” odpowiedzi udzieliła 

Główna Księgowa MCK – Pani Maria Włodarczyk, informując że w tej sprawie 

trwają rozmowy z firmą z Rzeczki. 

 

W odpowiedzi na pytanie Radnego – Pana Michała Sowy kiedy zostanie 

przekazana część dotacji dla Mieroszowskiego Centrum Kultury za miesiąc 

październik, odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz, informując że zostały przekazane środki w 100% na funkcjonowanie 

biblioteki i częściowo jako dotacja przedmiotowa dla MCK na działalność 

pozostałą. Pozostała jeszcze kwota kilku tysięcy złotych. Na dzień dzisiejszy nie 

ma możliwości przelania tej brakującej części ale jeżeli pojawi się taka możliwość 

od razu zostanie to uregulowane. Poza tym należy sobie zdawać sprawę, że MCK 

jest podmiotem posiadającym osobowość prawną i ma również dochody własne,  

a z budżetu gminy jest tylko dotowane. 

 

Ad.22.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że do 

Biura Rady Miejskiej wpłynęła skarga państwa Anny  i Pawła Rużak oraz Pani 

Anny Sosnowskiej na działalność Burmistrza Mieroszowa oraz działalność 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Sokołowsku Panią Teresę Leszko. 

Skarga została przekazana Panu Burmistrzowi celem wyjaśnienia. 

 Następnie Przewodniczący odczytał treść pisma, które wpłynęło  26 października 

2012 r do Biura Rady Miejskiej  od Pani Dyrektor Leszko w sprawie złożenia 

wyjaśnień przez Radną – Panią Agnieszkę Mądrzak - Wendycz do wypowiedzi  
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w dniu 23 października 2012r. na posiedzeniu Komisji Ogólnej gdzie Radna miała 

powiedzieć, że dzieci Państwa Rużaków są bite. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że kilkakrotnie 

przesłuchał nagranie z posiedzenia Komisji. Z zapisu nie wynika żeby Radna Pani 

Wendycz powiedziała, że dzieci są bite i poniżane.  

W związku z powyższym Przewodniczący zwrócił się z prośbą  do Pani Dyrektor 

Leszko o zakończenie tego „dialogu” bo teraz z kolei Pani Wendycz jeżeli będzie 

chciała złoży wniosek do sądu o pomówienie. 

 Ponadto w dniu 19 października br. wpłynęło pismo Dolnośląskiej Federacji 

Organizacji pozarządowych z prośbą o udzielenie informacji publicznej kiedy i w 

jaki sposób przeprowadzono konsultacje projektu Strategii Aglomeracji 

Wałbrzyskiej. Pismo zostało przekazane do Burmistrza celem wyjaśnienia. 

Przewodniczący poinformował również, że w związku z przeprowadzoną kontrolą 

w Urzędzie prze Regionalną Izbą Obrachunkową są dostępne  do wglądu w Biurze 

Rady wnioski pokontrolne oraz odniesienie Burmistrza Mieroszowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Radnych, że na dietach i zakupie 

usług pozostałych zostały zaoszczędzone środki w wysokości ponad 15 tys. 

złotych. Są to oczywiście środki „na papierze” i zanim Rada zdecyduje na jaki cel 

zostaną one przeznaczone trzeba będzie to wcześniej skonsultować z Burmistrzem. 

Część środków można by było przeznaczyć na piec w gimnazjum, który wymaga 

wzmocnienia. 

Według informacji Pani Dyrektor Gimnazjum potrzebna kwota to 15 tys. zł. 

 

Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Sokołowsku – Pani Teresa 

Leszko poinformowała, że oficjalnie wycofuje pismo, które przekazała do Biura 

Rady Miejskiej w dniu 25 października br. w sprawie prośby o złożenie przez 

Radną – Panią Agnieszkę Mądrzak – Wendycz wyjaśnień do wypowiedzi, która 

miała miejsce na posiedzeniu Komisji Ogólnej w dniu 23 października 2012r.  
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Pani Dyrektor uzasadniła swoją decyzję faktem, że  nie miała możliwości 

zapoznania się z protokołem z posiedzenia Komisji i źle zrozumiała komentarz  

do wypowiedzi Pani Radnej Wendycz. 

 

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniem co dalej z piecem  

w Gimnazjum. 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół – Pani Barbara Orłowska zauważyła, że 

najlepiej byłoby znaleźć firmę, która zgodzi się wykonać remont pieca w tym roku  

z płatnością w przyszłym roku. 

 

Ad.23.Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Pan    Ryszard Gubernat zamknął XXXI sesję Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

 

Protokołowała : 

A. Podgórska  


